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Vragen van het lid Wörsdörfer (VVD) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken en Klimaat over het afzien van verdere deelname van 
IVBN aan de Retailagenda (ingezonden 11 januari 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de brief van 19 december 2017 van de Vereni-
ging van Institutionele Beleggers in Vastgoed Nederland (IVBN) inzake het 
afzien van verdere deelname aan de Retailagenda? 

Vraag 2
Wat zijn de gevolgen van het feit dat nu zowel Vastgoedbelang als IVBN niet 
langer deelnemen aan het vervolgtraject van de Retailagenda, terwijl deze 
partijen een belangrijke rol spelen bij de transitie van de retail en de 
leefbaarheid van kernen en winkelgebieden? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op de in de bovengenoemde brief van IVBN aangedragen 
punten? Op welke wijze gaat u verder met het aanbrengen van transparantie 
in de winkelmarkt? 

Vraag 4
Bent u ervan op de hoogte dat in diverse gemeenten de uitwerking van de 
retaildeals voor onrust heeft gezorgd bij het midden- en kleinbedrijf, 
bijvoorbeeld in Beverwijk vanwege ontbrekend draagvlak omdat niet alle 
partijen zouden worden betrokken en maatregelen van bovenaf zouden 
worden opgelegd zonder voorafgaand overleg met hen?1 Wat zijn de huidige 
ervaringen over het verkrijgen en behouden van draagvlak? 

Vraag 5
Hoe is te borgen dat draagvlak bestaat voor te nemen maatregelen? Wordt in 
de ontwikkelde toolkit aandacht besteed aan draagvlak? Zo ja, hoe? Zijn er 
verbetermogelijkheden op dit punt? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen beantwoorden vóór het algemeen overleg Winkeltijden 
op 1 februari 2018?

1 Noordhollands Dagblad, 20 juni 2017: «Winkelbeleid na 10 weken prullenbak in»
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